
Svendstuen skole 

  

Til stede:  Matty Norman Lund (DS-leder), 
 Finn-Yngve Engnæs (H),   
Christian Ljosland (ass. rektor) 
 Bente Strande (rektor) 
 Gro Sommerfelt Karlsen (H);  
Sunniva Endestad (lærer),  
Kristi Brøvig (lærer),  
Elin Sørli Kildahl (FAU-representant),  
Marthine R Fridfeldt (førstekonsulent),                                                                      
Camilla Valdem (FAU) 

Forfall:   

 

Møtested: Svendstuen skole 

Møtetid: Onsdag 15. januar kl. 16:30 
Referent: Christian Ljosland 
Telefon: 22 13 61 10 
    
Neste møte:  
 
 

19. mars 2025 

DAGSORDEN 

01/25  Godkjenning av referat  
- Godkjent 

02/25  Godkjenning av innkalling 
- Godkjent 

03/25  Nytt fra elevrådet/skolemiljø  
  
Elevrådet har de siste møtene snakket mye om det elevene har svart på i elevundersøkelsen. I den 
undersøkelsen forteller elevene både om mobbing/plaging, men også stor grad av trivsel hos elevene. For 
mange kan jo dette virke litt rart, men elevene i elevrådet bekrefter nettopp dette at det er mulig å oppleve 
mobbing eller ubehagelige ting. Men samtidig også trives og ha det bra på skolen. Lærerne og ledelsen 
opplever mindre konflikter og krangling ute, men det er viktig at dette ikke blir et "bevis" på at det ikke 
skjer kjedelige ting. Mye av dette er nok ganske vanskelig for lærerne å oppdage. Så både de må bli 
flinkere til å se etter den "usynlige" mobbingen, samtidig som vi må jobbe for at elevene skal tørre å si ifra 
og snakke om dette. 
  
Noe av det elevene i elevrådet har snakket om er disse punktene:  
  
De som blir mobbet, hva kan det handle om:  



• Noen får ikke være med på leken  
• Noen får ikke bestemme leker og føler seg utenfor  
• Stygge blikk  
• Stygge kommentarer  
• Utestengt. Det er mange gjenger her på skolen.  
• Mange stygge ord, noen tar det personlig  
• Når man ikke er i en gjeng, er det vanskelig å komme seg inn  
• Gjengene handler ofte om sporter eller hvor man bor  
• Noen elever blir ignorert  
• Stygge kommentarer eller roasting, som egentlig er ment på tull  
• Kallenavn  
• Noen klarer ikke helt å passe inn  
• Noen gjenger tøffer seg og bevisst er med på å plage andre eller gjør irriterende ting  
• Noen opplever ubehagelige episoder (dra ned buksa etc)  
• Får ikke være med på leken!  

Er mobbingen bevisst eller ubevisst?  
• Noen ganger er det ikke vondt ment  
• Noen har blitt mobbet før og tåler ikke små ting så godt  
• Noen elever kan bli sinte og tar det ut over andre (tåler ikke tape for eksempel)  
• Mye er ment som tull, eller i hvertfall ikke slemt ment  
• Folk har litt ulike grenser for hva man tåler  
• Men noen ganger skjer ting så mange ganger at man blir  

Hva kan hjelpe for at det skal bli mindre mobbing på Svendstuen skole:  
• At alle har en god venn  
• De som mobber blir tatt tak i på skolen, ikke (bare) hjemme  
• Tema-uker og andre arrangement hvor elevene blir betre kjent på trinn og på tvers av 

trinn  
• Dele opp i vennegrupper både på skolen og fritiden for å bli betre kjent og få flere venner  

Men mange trives veldig godt på skolen, hvorfor det?  
• Man kan trives i timene, men være utrygg i friminuttene  
• Man kan bli plaget av noen, men ha gode venner og trives  
• Det kan også være at de som plager er de som er nederst i hierarkiet  
• Det kan være de som prøver å være kule eller prøver på komme seg oppover i hierarkiet 

som plager andre  
• Noen tror de er betre enn andre og tillater seg mer  

  
04/25  Kort informasjon om skolens virksomhet "siden sist" 

1.trinn lærer bokstaver, leker, er på uteskole. Vi synes oppstarten etter jul har vært fin. Vi 
er glade for at 1a nå har fått rom rett ved siden av 1b. 
  
God stemning på trinnrommet til 4. trinn       
  
Vi forbereder elevene på at de nå får flergangsbøker i norsk og matte. Lærer dem å skrive 
pent i skrivebøker. 
  
I BYEN: Vi skal lage grupper på tvers av klassene. ( Dette fordi vi må jobbe mer med å bli 
et godt trinn ) Gruppene skal få utdelt en bydel og de skal sammen lage en veggplakat om 
denne bydelen.  
  



MATTE: Vi skal snart i gang med divisjon. 
  
Norsk: Vi følger Salto 4B. Skal fokusere mye på les og forstå - oppgaver. 
  
5.trinn jobber med dobbeltkonsonant, ser det er stort behov for skrivetrening. Vi jobber 
med "drømmebyen" i samfunnsfag og startet med sannsynlighet i matte.  
  
6. trinn: I byen skal vi bygge på et tema i Explore som handler om kjøretøy og fart. Vi leser 
om kjøretøy gjennom tidene, lager skyggeby (fra skaperskolen), musefelle-eller 
ballongbil (naturfag), fart og statistikk (matematikk) idealtid (AL) og potensielt ser på 
ulike byers infrastruktur i forhold til behov (hvis vi rekker, muligens i 
samfunnsfagstimene). Det er også mulig at Grete legger opp til noe laging av bil i K&H.  
  
Norsk holdes utenfor dette. Der har vi fokus på leselyst. Vi leser utdrag fra bøker, er mye 
på biblioteket, skriver bokanmeldelser, øver på litterære samtaler og prøver å gjøre 
lesing kult.Vi skal ha bokprosjekt om Arne Svingen, med fokus på leselyst for gutta. Vi 
leser "I natt er vi usynlige" sammen som klasse.  
  
7.trinn har det bra! Vi jobber med nye tema i fag – vi skal skrive fagtekst i norsk om 
selvvalgt tema og lære om elektrisitet i naturfag – som på sikt skal brukes i praktisk 
bygging i KH. (Kan bli motiverende for elevene..!) 
  
 En gruppe  lærere fra skolene i nærområdet som har møttes på Midtstuen et par ganger 
for å drodle om hvordan vi kan ha et felles fokus på språkbruk.  
  
Foreløpig kaller vi det "Inkluderende språk" og ser for oss at vi skal få i gang et samarbeid 
med elevrådene på skolene for å få til mer elevmedvirkning i det holdningsskapende 
arbeidet.  
I tillegg har vi tenkt å inkludere/informere  (og kanskje samarbeide med) idrettslagene i 
nærområdet.  
En enkel undersøkelse utført på Midtstuen viser at det er mye som kan gjøres i hjemmet. 
Mange elever trenger altså at foresatte og andre voksne er gode rollemodeller.  
  
Mer info kommer forhåpentligvis etterhvert, men da vet dere at vi ønsker å ha fokus på 
språkbruken og at vi ser det nødvendig å ha et felles fokus på det. 
  

05/25  Aktuelle saker fra FAU  
Bibliotek: søkte midler fra Sparebankfondet til oppgradering av biblioteket. Dessverre 

                   avslag i november. Men FAU jobber videre med andre muligheter for å 
samle inn penger.   Gulv, tak og vegger skal oppgraderes av Oslobygg 

Foreldreveilederen er i ferd med å bli ferdig og er trolig ferdig til foreldremøtene i      
februar/mars 
Skiskole er godt i gang med hjelp fra FAU 
FAU sin økonomi: bevilget 70.000,- til skolen som skal støtte leirskolebuss (20.000,-),   
      bibliotek (30000,-) og litt til sosiale tiltak i personalet og bidrag på skolekjøkkenet 
17.mai kommer og flere aktiviteter kommer i våres! 

06/25                    Aktuelle saker fra skolen 
 - videreføring av strategisk plan fra 2024 
- endring i strategisk plan, den skal fremover følge skoleåret, ikke kalenderåret 
- skolen skal jobbe med denne planen i løpet av våren 



07/24                    Økonomi  
- budsjett vedtatt! 
- Noe endring i tildelinger: 
- Mer til drift og vaktmester, renhold 
- Noen endringer i budsjett: 
- Vi regner med at elevtallet vil gå noe ned siden det går ut tre klasser og        

  kommer inn 2 klasser (ca 10 elever) 
- skolen vil trenge å bytte ut en iPader og PCer neste år, vi ser på muligheter           
     der. Vi har ikke budsjettert med innkjøp i 2025. 
- vi har større tro på at årets budsjett er mer realistisk enn tidligere år, spesielt  

  med tanke på antall stillinger her 
- Regnskapet i 2024: 
- Har redusert merforbruket med ca. 300.000,- 
- AKS ser ut til å gå i 0,- året 2024 
- Pga større innbetalinger fra AKS, høyere leieinntekter og           
      større sykelønnsrefusjoner 

08/24  Skolens arbeidsmiljø  
- god stemning på huset 
- stor overgang fra en lang juleferie til skolestart 
- mye jobbing med skolekultur på en del trinn 

09/24                 Eventuelt 
- Trafikk – fra FAU 

o Egen gruppe i FAU som jobber med trygg skolevei 
o FAU ønsker en større samarbeid med driftstyret og skoleledelsen i forbindelse med 

utbyggingen av nye Midtstuen skole 
o Ny reguleringsplan kommer nå i 2025 som de ønsker tilbakemelding på 
o FAU opplever at Svendstuen ikke er hensyntatt i dette møtet 
o Kan driftsstyret samarbeid om et felles høringsinnspill - det ønsker alle 
o Vi holder kontakten på epost hvis vi må gi tilbakemelding før neste driftstyremøtet 

  
Endring av ordensreglementet: 
  
- Vi tar opp dette som en egen sak neste møte 

  
Møteplan 2025: 
 - 19. mars 
 - 21. mai NB! Forslag om endring, se saksliste for 19. mars 

 

 


